
Valgmandsforsamling efterår 2022

Dato: 31. oktober, 2022

Forkortelser:

VF: Valgmandsforsamling(en)

KR: Kollegianerrådet ved Kollegierne i Universitetsparken i Aarhus

D: Dirigenten

F: Formanden for KR

AA: Anette Andersen

FEAS: Forskningsfondens Ejedomsselsskab A/S

1. Valg af dirigent

Formanden byder velkommen. Der skal vælges en dirigent.

KR indstiller Simon Høgh Albrechtsen som dirigent. Der er ikke andre der stiller op, så
Simon er valgt som dirigent. Ordet gives videre til dirigenten.

Det skal sikres at VF kan afholdes. Der er indkaldt til VF rettidigt. Derudover skal der
være 18 valgmænd til stede, men da Kollegium 3 er under renovation anses et mindre
antal for tilstrækkeligt. Der er 17 valgmænd til stede, men et meget stort antal øvrige
deltagere til stede. Der er mindst 50 deltagere til valgmandsforsamlingen.

Dirigenten spørger om der er der nogen der modsætter sig at VF kan fortsætte med 17
valgmænd. Der er ingen der modsætter sig og VF kan fortsætte.

2. Valg af referent

KR indstiller Jakob Wadsager som referent. Der er ingen andre der stiller op, så Jakob er
valgt som referent.
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3. Valg af 2 stemmetællere

Der skal vælges to stemmetællere. Følgende er valgt som stemmetællere:

● Katrine, 6,2

● Blanca 6,2

4. Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen lever op til de formelle krav i vedtægterne, men hvis der er indsigelser kan
de nævnes nu.

Frederik 6,1 kommenterer at forslaget som er printet ikke er udleveret med 2.
indkaldelse. Dette er korrekt. Det diskuteres under punkt 8 om vi kan behandle
forslagene alligevel. På trods af dette er der ingen indsigelser mod at dagsordenen
godkendes.

5. Kollegianerrådets beretning

F får ordet og leverer sin beretning. Siden sidst har KR afholdt Sankt Hans
arrangementet. Der blev oplevet problemer med både båltaler og bålsang. Idet vi ikke bar
budget til at disse, har vi foreløbig valgt at afskaffe disse for fremtiden. Den tidligere
formand, Sissel, trådte ud og jeg trådte ind efter kun at have været i KR i 2 måneder.
Derudover har vi fået Kübra som alumneansvarlig. Det er ganske rigtigt som Frederik
siger at forslaget ikke var vedlagt 2. indkaldelse. Derudover har vi arbejdet på at få en
mere stringent forretningsorden.

Derudover vil vi arbejde for at få revideret husorden og vedtægter. Målet er at få større
legitimitet og repræsentere jeres interesser overfor bestyrelsen og eksterne parter.

6. Fremlæggelse af budget (2023) for Parkkollegierne A/S ved Anette Andersen.

Daglig leder hos Parkkollegierne A/S Anette Andersen (AA) får ordet.

Først vil jeg gerne sige tak for at I er kommet så mange. Det er da helt vildt. Sidste år var
der mange men i år er der endnu flere.

Jeg vil gerne fortælle om hvad der sker på kontoret og med renoveringerne. Derefter vil
jeg slutte af med budgettet.
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Det kan godt være at der kommer lidt gentagelser men der er også nye så det er nok
godt.

Der er kommen en ny konstellation på kontoret. De administrative opgaver er flyttet om til
FEAS med Anni. Det er anderledes, men det fungerer rigtig godt og det har været sådan
ca. et halvt år indtil videre.

AA fortæller om åbninstider på kontoret.

Jeres dørtelefoner virker ikke. Det beklager vi og vi arbejder hårdt på at få dem op igen.
TDC har haft nogle gamle ISDN linier ind, men de er for gamle og kan ikke opgraderes.
Lige nu arbejdes der på at få fibre ind, også på de ikke-renoverede kollegier.
Forhåbentlig virker de inden for de næste 14 dage.

Der skal renoveres i Eforens kælder. KR har lavet en skrivelse til alumnerne så de kunne
komme med forslag. Der er involveret en arkitekt. Vi har ikke så mange penge på
kollegierne, så vi har søgt en fond.

Jeg vil gerne sige tak til KR og især også til Frederik som er kommet hurtigt ind arbejdet.
Vi har mange gode møder og mange gode snakke.

Jeg har også noget vigtigt. På Kollegium 1, 2 og 6 må der ikke stå noget på gangene.
Det er simpelthen brandmyndighederne der er efter os. Jeg er bare nødt til at sige det
igen. Rengøringspersonalet siger også at det er besværligt at gøre rent når det flyder
med ting. Derudover ønsker vi at I passer godt på kollegierne.

Jeres vaskebrikker kan I købe på kontoret til 125 kr, men I kan også gå ind i app'en og
bestille dem gratis eller ihvertfald billigere end på kontoret.

Thomas kommer lidt senere pga. en vandskade på Kollegium 8.

Vi har sendt nogle skrivelser ud om at I skal spare på strømmen. Vi har fået en gevaldig
strømregning ligesom resten af landet. Prøv at følge rådene.

Thomas fra kontroret får ordet.

Jeg bliver ved med at finde pap der er sorteret forkert og ikke i den rigtige papcontainer.
Det må I gerne gøre noget ved. Ivan og jeg vil gerne lave nogle videoer for at hjælpe
nye alumner, hvis der er nogle alumner der vil hjælpe os.

AA får ordet igen.

Vi larmer meget pga. renoveringen af Kollegium 3. I øjeblikket brydes de gamle
badeværelser ned, derfor larmer det meget. Vi skal have taget gamle murebrokker og op
isoleret. Der skal også lægges gulvvarme i stueeteagen. Derudover skal der lægges nyt
tag. Jeg har fuld forståelse for den frustration for de der bor på den side.
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Vi ved at der er stor frustration mht. manglende plads i køkkenerne. Vi arbejder på et nyt
koncept for affladssortering i køkkenerne, og det vil også blive installeret på allerede
renoverede kollegier.

De der bor på Kollegium 8 skal nok blive informeret når renoveringen af Kollegium 7
kommer tættere på.

Lige nu har vi 14-17 måneders ventetid. Vi har haft 57 omflyttere. Det er okay stabilt ift.
sidste år.

Hvis I har nogle spørgsmål til budgettet kan vi tage dem efter. Jeg går ikke så meget i
detaljer for at spare tid. Der er et realiseret estimat for 2021 og et estimat for 2022 og et
budet for 2023. Der vil være tomgang på nogle værelser indtil 2028 hvor det sidste
kollegium renoveres.

I disse tider ser vi ind i en huslejestigning som vil træde i kraft i januar 2023. Vi har
stigende inflationstal. Ift. nettoprisindekset skulle huslejen stige 10%. Der er kommet en
politisk aftale som gør at huslejen maksimalt kan stige 4%, og det kommer den til at gøre.
Noget af det udbytte som Parkkollegierne A/S har sendt til fonden gennem årene får vi
tilbage nu så huslejen ikke skal stige så meget i fremtiden.

Priserne på el er steget meget. Prisen på vand er ikke steget så meget, og det er prisen
på varme heller ikke. Vi opfordrer jeg til at bruge varme for at tørre i de gamle bygninger.

El: De der bruger mindst er Kollegium 7, de der bruger mest er Kollegium 4, skarpt
forfulgt at Kollegium 1.Vi har altså noget at tænke på.

Vand: Det laveste forbrug er på Kollegium 6, derefter Kollegium 5. De højeste er
Kollegium 1.

Varme: Lavest er Kollegium 1 og Kollegium 6. Højeste er Kollegium 8 og 9.

Vedligeholdelsesudgifter: Ting som vandskalder osv.

Personaleudgifter: Det er ansatte og KR.

Årets resultat: I 21 var den på 2,3 millioner. I 2022 1.291. Vi estimerer 447.000 i 2023.

Vi har nogle aktiver og nogle passiver. Vi skal se på årets resultat. Dengang vi overgav
os selv til fonden, lovede de at bevare kollegieånden. Alternativet var at vi skulle gå fra
hus og hjem. Vi skal tilgengæld betale noget tilbage for alt det her.

Det var sådan set det jeg ville fortælle om budgettet. Er der nogen der har nogle
spørgsmål.

Martin, 4,1: Ift. Kollegium 4, er der en masse kælder og det er en gammel bygning.
Derfor er forbruget naturligvis stort.
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Frederik, 6,1: Vi har undret os. Ivan og Thomas har taget vores ting, da de stod på
gangen. Der blev lukket en Merrild-dame ind en dag, hvordan kan det være?

AA: Du har fuldstændig ret i at de ikke har ret til at få adgang til jeres gange. Så derfor
har vi sagt at det var sidste gang at de kunne komme rundt.

Nicklas, 9,1: Når I skriver til gangene, kan I ikke skrive på engelsk, da vi har
internationale studerende.

AA: Vi har diskuteret det. Vi har fortrinsvis danske studerende og IC har ca. et værelse
per gang. Det er ikke bestemt om det er IC eller kontoret der skal gøre det, eller om
alumnerne skal være behjælpelige.

Clara 5,3: Nu skyldes huslejestigningerne energikrisen, kommer den så til at falde igen
når der ikke er brug for det?

AA: Det kan jeg ikke sige. Højst sandsynligt kommer den til at gøre det, men jeg kan ikke
sige det. Jeg lover dig at hvis der overhoevet er mulighed for at vi kan komme ned på
normalt niveau, så gør vi det.

Joanna, 4,2: Kan man ikke åbne vaskeriet om natten, hvis man gerne vil spare strøm.

AA: God ide. Det vender vi lige på kontoret.

Thomas: Ivan og jeg er ved at energioptimere. Vi er ved at sætte LED-lysstofrør op på
gangene. Vi er næsten færdige med Kollegium 5 nu. I de gamle værelser er der gamle
lysstofrør, kommer der muligvis også LED-lysstofrør.

Anni: Immatrikulation. Hvis der er nogen der har fået en hilsen fra os, er det fordi I ikke
har fået indsendt dokumenter. Hvis I ikke er færdige og der er tale om en forglemmelse,
så kontakt os.

D: dermed afsluttes punktet om budgettet.

7. Tekniske spørgsmål ved Kollegiernes Kontor

D: Jeg vil gerne opfordre til at spørgsmål begrænses til at ting der er af interesse for alle
alumner, da punktet her nogle gange har været langt.

Nikan, 4,1: Er det muligt at få internet i køkkenerne?

AA: Det har vi prøvet mange gange. Det fungerer på de nye, renoverede kollegier. Vi har
fået at vide at det sagtens kan lade sig gøre, men når vi spørger mere ind til det kan det
ikke lade sig gøre.

Malene, 4,1: Det er vel et problem i vaskekælderen at der er fugtigt og at tøjet ikke tørrer
godt. Der er et mærkeligt indeklima.
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AA: Vi tager et møde.

Clara, 5,3: Vi kan ikke komme ind i bag og forgang ved vaskekælderen, selvom de der
bor der kan komme ind itl os. Det er praktisk at kunne komme ind da ift. brug af
vaskekælderen.

Thomas: Eftersom kollegierne renoveres lukkes der ned til hvert kollegium, så kun de der
bor der kan komme ind.

Clara, 5,3: Kan man ikke lave det sådan at d'rene ved baglokalerne kan benyttes af alle,
men ikke til de enkelte kollegier?

Thomas: Det bliver sådan som tidligere beskevet alle stedet.

Malthe, 9,3: Vi vil gerne kunne bruge musiklokalerne alle, men det kunne ikke lade sig
gøre.

AA: I dørtelefonen kunne man tidligere bruge sit sygesikringskort, men fordi den er så
gammel kan vi ikke få den erstattet. Vi hra besluttet at der kommer helt ny dørtelefon
som på de andre kollegier. Måske om 14 dage. Vi er lidt udfordret med den fordi den er
så gammel. De der har adgang kan bruge musiklokalet, men vi kan ikke tilføje nye. Vi er
lidt udfordrede på det.

Kornelia, 6,0: Skohylder. Hvor håbløst ville det være at finde en løsning til at have sko
ude på gangene i de nye bygninger? Det virker uhygiejnisk. Fx. et eller tre par sko.

AA: Vi har drøftet det meget. Når man renoverer skal man overhyolde de nye
brandmyndigheder. Jeg vil gerne prøve at tage det med igen, men jeg vil ikke love noget.
Måske kunne man lave et skab udenfor i brandsikret materiale.

Kornelia, 6,0: Måske kunne man lave en løsning inde på værelset. Det er en mindre
optimal løsning.

Anni: Det er for at hvis det brænder skal I ikke falde i sko.

Marie, 6,st: På sidste VF blev vi lovet at der var nogle støjdæmpere på vej. Kan vi få en
status?

AA: Vi har fået to tilbud hjem på det. Det er dyrt. Jeg skal have fundet nogle penge til det.

Kristian 6,2: Hækken uden for Eforen var væk en morgen.

AA: Parkkollegierne ejer kun bygningerne og ikke det grønne. Vi har møder med
universitetets gartnere. Gartnere var trætte af hækken fordi der var huller i den og fordi
den indeholdt flere forskellige arter. De genplanter en hæk, men det tager selvfølgelig til
for den at gro.
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Jakub, 5,1: Er det muligt at lave flere rum på loftet. Fx tre rum istedet for to rum. Vi blev
mødt af stor modstand da vi forstøgte at lave loftrydning.

AA: Vi kan godt lide loftsrydning. Det er noteret at I gerne vil have rum.

Kornelia, 6,0: Vi plejede at være på 2'eren. Kunne det være muligt at få låst af så man
skal bruge nøgle for at komme ind på gangen?

AA: I kraft af at man har en nøglebrik til kollegiet, er det kun jer der har en brik der kan
komme ind. Tidliger har man været bange for at det var nemmere for fremmede for at
komme ind på stueetagen, men den bekymring har vi ikke mere.

D: Så aflutter vi punkt 7 og takker Anette og Anni. Jeg opfordrer valgmændene til at blive
for ellers kan vi ikke fortsætte VF.

Pause

8. Behandling af indkomne forslag

Der er ikke indkommet nogle forslag, men KR har brugt noget tid på at ændre Husorden

og vedtægter for at de bedre afspejler praksis og kan bruges. De nuværende vedtægter

vedr, indkomne forslag gennemgås kursorisk.

VF er øverste myndighed og kan derfor beslutte at behandle forslagene alligevel.

Formanden for KR får ordet.

Jeg er jurist og har gennemgået husorden og vedtægter. Jeg har konstateret at de er

hullede og ikke rigtig giver mening. Derudover skulle de igennem en "voksen" jurist hos

FEAS. Ændringen af husordenen er ikke substantive, og ændringerne af vedtægtene er

...

VF skal afgøre om forslagene kan behandles.

Dirigenten får ordet.

Føler I jer komfortable med at behandle forslagene nu, eller vil I helst vente til næste VF?

Jeg vil lade det være op til forsamlingen.
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Dirigenten spørger om der er spørgsmål.

Er der nogen indvendiger til at behandle forslagene?

Der er ingen indvendinger, så forslagene behandles.

8a. Forslag til ændring af vedtægterne for Kollegianerrådet og valgmandsforsamlingen

F: Forslag nr. 1 omhandler ændring af vedtægt 2.4. Formået er at gøre om med at

udskrivning af referaterne. Istedet bliver referatet lagt op på hjemmesiden og sociale

medier.

Malene, 4,2: Det er ret vagt at der står "sociale medier". Skulle det ikke være

specificeret?

F: Det er for at vi har frihed til at bruge relevante sociale medier i fremtiden.

Dirigenten gennemgår reglerne for afstemning om ændring af vedtægterne.

D: Er der nogen der vil have hemmelig afstemning? Der er ingen der modsiger sig.

For: 15

Imod: 0

Blank: 0

Der er kun 15 valgmænd til stede. Forslaget er dermed vedtaget.

F: Forslag 2 handler om antallet af valgmænd, således at det afspejler at halvdelen af

valgmændene skal være til stede, hvilket er relevant ifm. renoveringer.

Der er ingen spørgsmål.

For: 15
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Imod: 0

Blank: 0

Forslaget er vedtaget.

Robert, 9,2 overtaget som anden stemmetæller.

F: Forslag 3 er næsten det samme som forslag 1, men blot ifm. indkaldelserne. Fremfor

at indkaldelser skal ophænges på samtlige køkkener skal de opslås på kollegiernes

hjemmeside samt sociale medier.

Frederik 6,1: Det er mere en kommentar. Fysisk papir er en god måde at formidle viden

på.

Marie, 6, st: Kunne det være en måde at kun at omdele en indkaldelse, fx. den første?

F: Det er et fint forslag.

D: Jeg vil gerne modsætte mig forslaget. Jeg ville ikke vide hvis VF var der hvis ikke der

blev omdelt en indkaldelse. Opslag på hjemmesiden og sociale medier ville ikke være

nok for mig.

Malene, 4,1: Det ville en ret fin løsning at den første skal være en fysisk indkaldelse til

køkkenerne.

Magnus 6,1: Kan vi lave ændringen i forslaget?

D: Det kan vi godt. Vi skal vælge hvilket forslag vi skal stemme om. Er der en valgmand,

der stiller sig imod at vi behandler det nye forslag istedet for det gamle forslag?

Der er ingen der modsætter sig.
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D: Vi ændrer på forslag 3. Dermed har vi ikke den konkrete ordlyd at stemme om.

Forslaget ændres til at der skal omdeles mind en 1. indkaldelse, men ikke de

efterfølgende indkaldelser.

For: 15

Imod: 0

Blank: 0

Forslaget er vedtaget.

F: Forslag nr. 4. Ændring af vedtægterne punkt 3.4

D: En enkelt der modsætter sig vil stadig kunne stoppe en VF der ikke er indkaldt

tidsnok.

Frederik 6,1: Er det ikke det vi har gjort i dag?

F: Nej, paragraf 3 handler om rettidig indkaldelse til VF. Det er ikke indholdet af

indkaldelsen, men rettidig indkaldelse.

For: 15

Imod: 0

Blank: 0

Forslaget er vedtaget.

8b. Forslag til ændring af Husordenen

Vi går hastigt videre til forslag 5.

F: Jeg vil gerne indledningsvis bemærke at alle forslag til ændring af husordenen ikke

ændrer praksis. Det er for at gøre den mere letlæselig.
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Forslag 1: Der er kommet et ny lejelov så henvisning til lejeloven ændres. Derudover

rettes en fejl.

D: Jeg minder om at simpelt flertal er tilstrækkeligt nu.

For: 15.

Imod: 0.

Blank: 0.

F: Forslag 2 gøre den relevante paragraf mere letlæselig. Det gøres klart at der kan gives

dispensation fra immatrikulationskontrol.

For: 15.

Imod: 0.

Blank: 0.

Forslaget er vedtaget.

F: Forslag 3 er supernemt. Paragraf 14, styk 3 forsvinder fuldstændigt.

For: 15.

Imod: 0.

Blank: 0.

Forslsget er vedtaget.
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F: Dette er sidste forslag. Der er ingen reel ændring. Det er kun for at gøre husordenen

mere letlæselig. Der er ingen realitetsændring.

For: 15.

Imod: 0.

Blank: 0.

Forslaget er vedtaget.

9. Valg til Kollegianerrådet

9a. Valg af ordinært medlem til KR

Frederik, 6,1: Hvad indebærer det at være i KR?

F: Arbejdet indebærer bla. at varetage fremlejeansɨgninger og hjælpe til med

immatirkulationskontrol. Derudover at planlægge VF og Sankt Hans. Vi vil også gerne

lave flere arrangementer med Eforen. Som formand har jeg flere forpligtelser, fx. at

mødes med Anette. Der er et honorar på ca. 2500 for ordinære medlemmer og 3700 for

formanden.

Dirigenten spørger om der er nogen der vil stille op.

Kandidater:

* Kübra

* Rebecca, 9,2

Kübra: Jeg hedder Kubra og er ingeniørstuderende. Jeg har boet på kollegierne i tre år

og har været med i KR i to måneder nu. Jeg har lavet nye Excel ark og fået styr på
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gammel data. Derfor vil jeg gerne fortsætte. Jeg er med i bestyrelsen af FUT, som er

festudvalget for ingeniørerne.

Rebecca: Jeg studerer samfundsfag med tilvalg i psykologi. Jeg har meget erfaring inden

for bestyrelsesarbejde. Jeg har bla. været indkøbsansvarlig. Jeg kunne godt tænke mig

at være jeres stemme.

Dirigenten spørger om der er spørgsmål.

Magnus, 6,1: Er det kun valgmænd der stemmer?

D: Ja.

Dirigenten gennemgår reglerne for personvalg.

Stemmer:

Kubra: 9

Rebecca: 6

Kübra er dermed valgt.

9b. Valg af suppleant til KR

F: Som suppleant får du mulighed for at deltage i alt KRs arbejde, men som suppleant

har du intet ansvar og stemmeret, men ellers deltager man på lige fod med de øvrigt

medlemmer. Som suppleant kan man indtræde istedet for et ordinært medlem.

Viktor, 9,2: Jeg vil gerne stille op. Viktor er valgt ved fredsvalg.
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9c. Valg af suppleant til KR

KR beder om lov til at indsætte en suppleant indtil næste VF, hvis en kandidat findes.

For: 15.

Imod: 0.

Blank: 0.

10. Eventuelt

D: Nu har vi afsluttet alle de punkter hvor vi kan bestemme noget. I dette punkt kan man

bringe emner op, men der kan ikke tages beslutninger.

F: Vi vil gerne fremlægge to punkter som vi gerne vil have alumnernes holdning til:

Fremleje

Sådan noget som højskoleophold eller værnepligt er ikke studierelevant, derfor kan vi

ikke som udgangspunkt give lov til fremleje, selvom vi kan give dispensation fra

immatrikulationskontrol.

Malene, 4,1: Det drejer sig om 1. års-ordningen. Vi synes at det er ret problematisk at

flere årsager. Vi synes det er fint hvis vi kunne diskutere det her og så kunne KR tage det

op med bestyrelsen. Mange 1. årsstuderende bruger det som en hurtig løsning for at

kunne få en bolig hurtigt, og så finde en lejlighed hurtigst muligt. Det er ikke optimalt.

Ligeledes kommer folk ofte ikke til at være en rigtig del af gangen, fordi det kan være for

meget for nogle at møde 14 nye mennesker, når man ikke har boet ude før. Desuden
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skal nogle af de ældre beboere være lidt forældre for de nye. Derfor hvis man midt i

studiet finder ud af man gerne vil bo på parkkollegierne, så kan der komme en 1.

årsstuderende hurtigt foran en i køen.

D: Bare lige for at supplere. Jeg bor sammen med Malene og Baris. Vi har oplevet at det

kan være rigtig hårdt for den 1. årsstuderende at komme ind på kollegierne. Samtidig

med at skulle forholde sig til et så stort fællesskab samtidig med nye studiekammerater

og ny by. Ihvertfald for nogen. Det var min holdning som beboer og ikke som dirigent.

Nicklas, 9,st: Ville førsteårsstuderende beboere ikke opleve det andre steder også? Er

det ikke godt der er nogle ældre studerende som kan gøre noget godt for dem.

Marie, 6,st: Vi har oplevet en lidt skæv fordeling pga. den venteliste. Vi fik 6 nye

studerende på 1. semester, da vi flyttede og i 6'eren. De er søde, men der kunne måske

godt opstå lidt indkøring. Overgangen bliver ikke så blid hvis mange flytter ind og ud på

samme tid.

Nanna 5,1: Jeg synes det er ret gavnligt at vi har den ordning. Jeg kom lidt langvejsfra og

til Aarhus. Ellers var jeg blevet sendt til Brabrand, hvor der ikke sker noget. Man kunne

overveje at sætte procentsatsen af 1. årsstuderende ned, så der ikke er for mange.

F: Marie, du nævner at der kom lidt mange ind, men det kan være fordi det var et

nyrenoveret kollegium. Aftalen er lavet mellem Parkkollegierne A/S og Aarhus Universitet

og formålet er at mindske frafald på studiet.

KR kan udtrykke kritik over ordningen, men kan ikke beslutte hvorvidt og hvordan

ordningen skal fortsætte.
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F: forklarer statistik over 1. årsstuderende.

Baris, 4,1: Jeg har selv boet i skurvognen nede ved havnen. Der er blevet bygget flere

kollegieboliger og FEAS har selv åbnet nogen i det gamle kommunehospital, så behovet

er der måske ikke mere.

Malene, 4,1: Jeg synes det er uretfærdigt at man kan stå på venteliste i et år og så bliver

man overhalet af en 1.årsstuderende.

Clara, 5,3: Måske skulle man satse på at have ca. 25% 1. årsstuderende i alt. Lige nu

lyder det som det er ca. 1/3.

Nicklas, 9, st: 1. årsstuderende vil oplevel det alle steder. Jeg synes det er lidt ærgeligt

hvis ordningen afskaffes, men vi har lale været i situationen.

Malene, 4,1: Hvis procentdelen er så stor i studiestartsmånederne, så giver det god

mening at have en lavere procentdel resten af året. Jeg er tilgænger af Claras forslag.

Sara, 5,3: Jeg er også tilhænger af ordningen. Det er dog ikke alle 1. årsstuderende som

er unge eller ikke har boet ude. Det er ikke ensidigt.

F: Jeg synes at der bliver bragt nogle gode pointer på banen.

D: Er vi ikke i gang med at lave en evaluering af systemet? Burde vi ikke lave en

evaluering af systemet. Kan KR lave en evaluering?
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Sara, 5,3: Jeg synes at det er vigtigt at vi diskuterer det sammen så vi inspirerer

hinanden.

D: Er der andre punkter til eventuelt?

Der er ingen indlæg.

D nedlægger sit hverv og VF afsluttes.
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